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Stillet af Anders Kronborg 

Til de nordiske regeringer 
 

Til de nordiske regeringer 

Skriftligt spørgsmål 
om nedgravning af El-kabler (højspænding) 
 

Den 8. september 2019 stillede jeg følgende spørgsmål til Nordisk Ministerråd: 

Skriftligt spørgsmål om udbygningen af den grønne omstilling (E17/2019).  

 

Spørgsmålet omhandlede bl.a. nedgravning af højspændingskabler.  

Dette spørgsmål ønsker jeg at følge op på. 

 

På den baggrund stilles følgende spørgsmål:  

 

- Har der blandt de nordiske regeringer siden mit stillede spørgsmål og besvarelse 

vist sig forskningsresultater eller anden praktik, som gør; at det vurderes, at man kan 

begynde at grave flere højspændingskabler ned i jorden? 

- Har der siden mit stillede spørgsmål i de nordiske lande været arbejdet med yderli-

gere kabellægning, så man undgår master og synlige højspændingsledninger i land-

skabet?   

 

Esbjerg den 8. oktober 2021 

Anders Kronborg (S)  
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